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Idrottsnämnden Protokoll 7/2022 
  
 

 

   

 

 Tid Tisdagen den 25 oktober kl. 17:30 – 17:44 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 31 oktober 2022 av §§ 1-3, 5-8, 10, 

11 

Omedelbar justering av §§ 4, 9 tisdagen den 25 

oktober 2022 

  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Karin Ernlund (C), vice ordförande 

           

Suhur Salahyusuf (S) 

Ulla Sjöbergh (S) 

Tobias Johansson (V) 

Hassan Jama (V)  

Minna Thullberg (MP) 

Bo Sundin (M)  

Mikael Sundin (M) 

Hanna Wistrand (L) §§ 10,11 

Destiny Zandi Näslund (KD)  

 

Beslutande ersättare: 

Marie Grundström (MP) för Hanna Wistrand §§ 1-9 

 

Ersättare:  

Sandra Zuniga Michel (S) 

Moissis Nikolaidis (S) 

Lisa Söderblom Arce (V) 

Marie Grundström (MP) §§ 10,11 

 

 
 

 

 

 

Tjänstemän: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), borgarrådssekreterare 

Alice Vestlin (C), förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström, 

Susanne Olsson, personalföreträdare för Kommunal Linda 

Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 1 
Val av justerare och tid för justering 
 
Beslut 
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Karin Ernlund (C)  att 
tillsammans med ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) justera dagens 
protokoll. 
 
Justering sker måndagen den 31 oktober 2022. 
 
 
§ 2 
Anmälningsärenden 

A. Kvickentorps BP, slutredovisning 

B. Högdalens simhall, slutredovisning 

C. Förslag till kollektivtrafikplan – Svar på kontorsremiss från 

Trafikkontoret  

D. Svar på medborgarförslag om padelbanor vid Kärrtorps IP 

Beslut  
Anmälningsärendena läggs till handlingarna. 
 
 
§ 3 
Månadsrapport per september 2022 
Dnr 1.2.2/2022/1412 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 10 oktober 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 4 
Begäran om ny rättegångsfullmakt 
Dnr 2.9/2022/2466 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger fullmakt för stadsjurist Sidrah 
Schaider samt vice stadsjuristerna Kristina Westerlind 
och Kristina Söderberg att var för sig företräda 
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Stockholms kommun inom nämndens 
förvaltningsområde. Med undantag för rätt att motta 
delgivning av stämningar äger ombud den behörighet 
som anges i rättegångsbalken 12 kap. 14 § första 
stycket. Ombud äger dessutom att på nämndens vägnar 
uppbära, motta och kvittera nämndens tillkommande 
medel och handlingar, att förordna annan i sitt ställe samt 
i övrigt vid alla de tillfällen, då Stockholms kommuns rätt 
inom nämndens förvaltningsområde kan vara ifråga, 
densamma iakttaga och bevaka. 

 
2. Idrottsnämnden beslutar att omedelbart justera 

paragrafen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 13 september 
2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 5 
Ny servicebyggnad på Vårbergs IP, Skärholmen 2:1 – 
genomförandebeslut 
Dnr 08.01.01/2016/241 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag:  
 
Handlingar i ärendet 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa genomförande av projekt Ny 
servicebyggnad på Vårbergs IP, del av Skärholmen 2:1, 
till en sammanlagd beräknad utgift redovisad i bilaga 1. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd tillkommande 

hyreskostnad som redovisas i bilaga 1, som en följd av 
projektet Ny servicebyggnad på Vårbergs IP, del av 
Skärholmen 2:1.  
 

Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 30 september 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
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Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 6 
Renovering och utveckling av Gula villan på Stora Mossens 
IP, Ulvsunda 1:1 – inriktningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2509 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar 
som underlag för ett kommande genomförandebeslut till 
en sammanlagd beräknad utgift, redovisad i bilaga 1. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 

som redovisas i bilaga 1, som en följd av bedömd 
inriktning för projektet Renovering och utveckling av Gula 
Villan på Stora Mossens IP, del av Ulvsunda 1:1. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 4 oktober 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna 
Wistrand (L) och Destiny Zandi Näslund (KD) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
 
Det är glädjande att vi nu kommer vidare med nästa beslut 
rörande renovering och utveckling av Gula villan. I samband 
med renoveringen utökas konståkningens ytor för off-ice träning 
vilket är ett direkt resultat av de förbundsdialoger som vi tog 
initiativ till under den föregående mandatperioden.  
Konståkningsförbundet har i våra dialoger lyft vikten av 
uppvärmningsytor och utökningen av dessa ytor är en särskild 
satsning på tjejers idrottande. Vi hoppas att den nya majoriteten 
tar vara på de förbundsdialoger som upprättats av oss och 
fortsätter genomföra satsningar på flickors idrottande.  
I projektet ingår även upprustning av omklädningsrum samt 
tillskapandet av flexibla möteslokaler. Det är viktigt att alla 
föreningar som bedriver verksamhet på Stora Mossens IP får 
tillgång till möteslokalerna och därmed får bättre förutsättningar 
att bedriva verksamhet på Stora Mossens idrottsplats. 
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§ 7 
Svar på skrivelse om färdigställande av kvarvarande 
planerade etapper av Ågestas konstsnöanläggning 
Dnr 5.2.1/2022/2113 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden beslutar att godkänna förvaltningens svar på 
skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 31 augusti 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C), Hanna Wistrand (L) och 
Destiny Zandi Näslund (KD) lämnar särskilt uttalande enligt 
följande: 
 
I juni mottog idrottsnämnden en skrivelse från skidklubbarna i 
Stockholm gällande en förlängning av Ågesta konstsnöspår från 
dagens 2.1 km till 5 km. En enig nämnd ställde sig bakom 
skrivelsen och gav idrottsförvaltningen i uppdrag att utreda en 
förlängning av spåret. I det nu liggande ärendet anför 
idrottsförvaltningen att det finns två alternativ vid en eventuell 
förlängning, en utökning till 3 km och en utökning till 4 km. Vi står 
fast vid att en förlängning till 5 km, i enlighet med grundförslaget, 
skulle vara det allra bästa.  
 
Ågesta konstsnöspår är mycket uppskattat och har varit en 
succé sedan öppnandet 2020. Många stockholmare har hittat dit 
och det är trångt i spåret på vintern. Men det är också mer än 
bara ett konstsnöspår, det är en mötesplats för såväl unga som 
gamla, amatörer som proffs och män som kvinnor. Ett förlängt 
spår ger fler chansen att upptäcka skidåkning och skulle stärka 
Stockholm som vinterstad. 
 
Vi hoppas att den nya majoriteten står fast vid beslutet från juni 
och avsätter budgetmedel för att utöka spåret till 5 kilometer i 
2023 års budget. För skidåkningens bästa. 
 
 
Bo Sundin m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
I juni mottog idrottsnämnden en skrivelse från skidklubbarna i 
Stockholm gällande en förlängning av Ågesta konstsnöspår från 
dagens 2.1 km till 5 km. En enig nämnd ställde sig bakom 
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skrivelsen och gav idrottsförvaltningen i uppdrag att utreda en 
förlängning av spåret. I det nu liggande ärendet anför 
idrottsförvaltningen att det finns två alternativ vid en eventuell 
förlängning, en utökning till 3 km och en utökning till 4 km. Vi står 
fast vid att en förlängning till 5 km, i enlighet med grundförslaget, 
skulle vara det allra bästa.  
 
Ågesta konstsnöspår är mycket uppskattat och har varit en 
succé sedan öppnandet 2020. Många stockholmare har hittat dit 
och det är trångt i spåret på vintern. Men det är också mer än 
bara ett konstsnöspår, det är en mötesplats för såväl unga som 
gamla, amatörer som proffs och män som kvinnor. Ett förlängt 
spår ger fler chansen att upptäcka skidåkning och skulle stärka 
Stockholm som vinterstad. 
 
 
§ 8 
Utöka badtiderna för enbart kvinnor i Skärholmens simhall – 
svar på skrivelse från Vänsterpartiet  
Dnr 1.5.1/2022/2242 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden beslutar att godkänna förvaltningens svar på 
skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 2 september 
2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 9 
Svar på samråd om program för Fruängen 
Dnr 1.6/2022/2490 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
2. Idrottsnämnden beslutar att omedelbart justera 

paragrafen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 11 oktober 2022. 
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Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 10 
Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om att den 26 
oktober kommer förvaltningen ha en förenings/förbundsdialog 
med flera inbjudna föreningar där syftet är att systematisera 
möten i framtiden. 
 
Marina Högland informerar om var förvaltningen befinner sig i 
samband med stadens energieffektiviseringar. Förvaltningen har 
fått i uppdrag att rapportera vad som är möjligt att göra utan 
verksamhetspåverkan. Förvaltningen har även fått ett uppdrag 
att titta på hur planering utifrån ett eventuellt förvärrat läge kan 
se ut samt även ett uppdrag att titta på kontinuitetsplaneringen 
dvs risk- och sårbarhetsanalys. 
 
 
§ 11 
Övrigt 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna 
Wistrand (L) och Destiny Zandi Näslund (KD) lämnar följande 
skrivelse till idrottsnämnden: 
 
Skrivelse om aktiviteter för tjejer på Järva 
Sedan 2019 har idrottsnämnden betalat ut stöd till nattfotboll i 
Järva. Genom nattfotbollen nås den prioriterade målgruppen 
ungdomar 10-20 år med låg socioekonomisk bakgrund. 
Nattfotbollen är och har under många år varit jätteviktig för att 
ungdomar i Järva ska ha någonting meningsfullt att göra på sena 
kvällar och nätter. Eftersom att nattfotbollen nästan uteslutande 
besöks av pojkar tog den tidigare majoriteten fram ett extrastöd 
för aktiviteter som når tjejer i Järvaområdet.  
 
Vi har öronmärkt 600 000 kronor för verksamhet som främjar 
rörelse och fysisk aktivitet, utan krav på kontinuerligt deltagande 
eller medlemskap, för tjejer 7–20 år i Järvaområdet. Tjejer är en 
prioriterad målgrupp och eftersom det är färre som deltar i 
föreningslivet i utsatta områden är det extra viktigt att genomföra 
riktade satsningar. En första ansökningsperiod har genomförts 
och ett flertal föreningar har ansökt om och beviljats stöd för 
verksamheter.  
 
Vi har mottagit oroande signaler från några av dessa föreningar 
som inte tilldelats tillräckligt många tider för att kunna bedriva 
verksamheten på ett ändamålsenligt sätt. De har larmat för att 
de inte kommer att kunna erbjuda aktiviteter i den utsträckning 
de ansökt om och fått stöd för om de inte tilldelas fler tider.  
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Staden ska vara en möjliggörare, inte en bromskloss, och det är 
oerhört viktigt att de föreningar som nu tilldelats stöd ges 
förutsättningar att bedriva sin verksamhet på bästa möjliga sätt. 
Föreningarna behöver få tider för drop-in verksamhet såväl som 
tider för sin ordinarie verksamhet så att de deltagare som vill kan 
ta steget från drop-in aktiviteterna vidare till föreningens 
ordinarie verksamhet. Det ligger enorma ideella krafter bakom 
föreningarna och det är stadens roll att underlätta för och främja 
föreningslivet.  
 
Det finns fortfarande budgetmedel kvar och det är oerhört viktigt 
att stödet betalas ut och att såväl de föreningar som redan 
beviljats stöd samt att de föreningar som kommer att beviljas 
stöd tilldelas tillräckligt många tider.  
 
Med anledning av ovan vill vi fråga idrottsförvaltningen följande:  
 

1. Hur ska förvaltningen säkerställa att tillräckligt med tider 
fördelas till föreningarna, såväl för drop-in verksamhet 
men även för sin ordinarie verksamhet? 
 

2. Vilka åtgärder avser förvaltningen vidta för att 
återstående del av stödet ska betalas ut? 

 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 
förvaltningen för beredande. 
 
 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M) och 
Destiny Zandi Näslund (KD) lämnar följande skrivelse till 
idrottsnämnden: 
 
Skrivelse om tilldelning av ishallar till 
konståkningsföreningar och hockeyklubbar i Stockholms 
stad 
Stockholms Allmänna Skridskoklubb har inkommit med följande 
hemställan med frågor till nämnden och vi ber att förvaltningen 
återkommer till nämnden med svar på frågorna. Se skrivelsen 
nedan.  
 
”Stockholms Allmänna Skridskoklubb, nedan benämnd SASK, 
hemställer om att Idrottsnämnden i Stockholms stad vid sitt 
sammanträde den 25 oktober behandlar frågan om istilldelning 
till de föreningar som bedriver verksamhet i stadens ishallar. 
 
SASK är väl medveten om att en ideell förening inte anses som 
kommunmedlem men föreningen består av ett antal enskilda 
medlemmar, varav majoriteten medlemmar är bosatta i 
Stockholms stad och därför är kommunmedlemmar. Vår 
hemställan är att nämnden prövar om de grunder på vilka 
istilldelning sker beaktar likhetsprincipen som gäller enligt 
kommunallagen, vilket innebär att alla kommunmedlemmar ska 
behandlas lika. 
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Prövningen bör ske utifrån den aspekten och även att grunderna 
för istilldelningen behöver vara transparent för att 
kommunmedlemmarna ska kunna se om tilldelningen skett på 
ett rättvisande sätt.  
 
Bakgrund 
Stockholms Allmänna Skridskoklubb är en av världens äldsta 
kontåkningsföreningar och bedriver verksamhet i Stockholms 
kommun. Klubben bedriver verksamhet på alla nivåer vilket 
innebär skridskoskola, fortsättningsåkning och tävlingsåkning 
(samtliga nivåer av tävlingsåkare inklusive elit). Vår verksamhet 
bygger på en långsiktighet och att alla barn/ungdomar ska kunna 
erbjudas möjlighet att utvecklas och nå sin egen fulla potential 
inom sporten. Förutom isträning bedriver vi fysträning (bredd och 
grenspecifik) samt dansträning regelbundet. För ändamålet har 
SASK tre professionella, högt utbildade, heltidsanställda tränare 
och även timanställd danstränare och ungdomstränare. Vi är 
stolta över att kunna säga att vi bedriver en seriös 
konståkningsverksamhet med plats både för bredd och elit.  
 
De senaste åren har vi sett hur våra ungdomar utvecklats och vi 
har idag en stor tävlingsverksamhet med åkare som börjat i 
SASK och en av landets största grupper i de högsta serierna. 
Utöver det så bedriver vi även välgörenhetsverksamhet genom 
att erbjuda barn som flytt kriget i Ukraina att träna gratis med 
ungdomstränare som också pratar språket flytande.  
 
Problembild 
Vår absolut största utmaning och vårt största hinder i vår 
verksamhet är istilldelningen och hur Stockholm stad nu hanterar 
dialogen med oss. Vi har lång erfarenhet av situationen i 
Stockholm och har de senaste åren verkat för en bättre 
anpassad fördelningsmodell, en generellt god dialog med 
bokningen och för att tillsammans med andra 
konståkningsklubbar försöka fördela tilldelade tider så effektivt 
som möjligt (särskilt med Stockholms Konståkningsklubb och 
med Sätra Konståkningssällskap).  
 
Tyvärr har dialogen med bokningen fungerat betydligt sämre det 
senaste året och har nu nått en punkt där vi som klubb finner det 
näst intill omöjligt att planera och bedriva verksamhet. Det 
saknas framförhållning från bokningens sida, vi får besked om 
istider kommer samma dag de ska gälla, vi blir avbokade från 
redan bokade tider genom ett mejl en timme före påbörjad 
bokning på grund av att hockeyn gjort fel i sin planering. Vi får 
också besked som visar sig vara felaktiga och innebär att vi inte 
kan genomföra planerade träningspass pga krock med annan 
förening som också har fått bokningsbekräftelse för samma tid. 
Vi tilldelas istider samtidigt eller under efterföljande timmar i olika 
ishallar, vilket innebär stora problem med logistiken. Som alla vet 
innebär trafiksituationen i Stockholm att all förflyttning under 
eftermiddagsrusning är allt annat än snabb.  
Det är också tydligt att konståkningen får ta de sämsta tiderna 
på helgerna då vi alltid får ishallarna från kl. 08.00. Vi upplever 
att klubbar som uppenbart inte sköter sig ändå får de tider de 
önskar och att vi prioriteras ned. Dessutom sker timtilldelningen 
utan transparens eller baserat på några tydliga principer. Andra 
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föreningar, med betydligt lägre åkarunderlag, kan plötsligt 
nästintill dubblera sina antal tider och för andra klubbar, inklusive 
vår, kan upp till 20 procent istid försvinna mellan två 
bokningsperioder utan någon rimlig förklaring eller att någon 
förändring i underlag skett.  
 
Det verkar inte finnas några beslutade riktlinjer utan hänger på 
enskilda tjänstemäns egna uppfattning och/eller vilja. Även om 
viljan är god så finns en uppenbar risk att fördelningen sker 
godtyckligt och det finns risk för korruption eller otillåten 
påverkan. Det senare är mer troligt då föreningar verkar ha 
kunnat utöva påtryckning och fått igenom sina önskade 
förändringar.  
 
Vidare får vi idag inte längre svar på våra frågor till bokningen. 
Till synes enkla frågor besvaras först efter ett stort antal 
påminnelser. Mer komplexa frågor, t ex avseende 
fördelningsgrunder eller behov av ett utförligare resonemang 
bemöts inte alls. Tidigare fanns en dialog med oss föreningar - 
det har helt upphört och bokningen verkar ha satt i system att 
svara sent eller inte alls.  
 
Sammantaget är situationen nu så pass ohållbar att vi bedömer 
att vi inte längre kommer att kunna planera för och bedriva den 
verksamhet som vi har byggt upp. Vi kommer i stället för att 
erbjuda alla en möjlighet att utvecklas behöva välja, antingen 
bara bredd - utan möjlighet till utveckling, eller bara erbjuda ett 
mycket mindre antal personer de timmar de behöver. Vi ligger 
idag långt under det rekommenderade antalet istimmar för olika 
nivåer (enligt Svenska Konståkningsförbundets 
rekommendationer) och över antalet rekommenderade åkare på 
isen för att få ihop det. Det sistnämnde medför också en 
säkerhetsrisk när alltför många åkare på olika nivåer tränar 
samtidigt.  
 
Bedömning 
Vår bedömning är att på det sätt som bokningarna nu hanteras 
strider mot god förvaltningskultur eller vad som rimligen kan 
förväntas vid myndighetsutövning eller service till 
föreningsverksamhet inom Stockholms stad. Idrottsförvaltningen 
kan därmed omöjligt ha vidtagit tillräckliga åtgärder för att 
förbättra situationen och måste antingen vara medvetna om 
problemet, men inte klara av att hantera, eller helt enkelt strunta 
i att agera. Vi begär därmed att saken prövas utanför 
Idrottsförvaltningen. Vi ser tre möjliga alternativ:  
 

• SASK inlämnar en hemställan till Idrottsnämnden i syfte 
att påkalla problemet och begära svar och åtgärder från 
idrottsförvaltningen 

 

• Stockholms Konståkningsförbund kallar till ett möte med 
Idrottsförvaltningen. Med på mötet bör ansvariga chefer 
också vara 

 

• SASK lämnar in JO-anmälan avseende 
bristfällig/felaktig/godtycklig myndighetsutövning” 
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Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna föreningen Stockholms 
Allmänna Skridskoklubbs skrivelse till förvaltningen för 
beredande. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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